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              65/2016 
 
 
   REUNIÓ REGIONAL REGIÓ POLICIAL CAMP DE TARRAGONA 29/04/2016 
 
 
El dia 29 d’abril, USPAC, juntament amb la resta de sindicats, ens hem reunit amb el 

Sots-Cap de la Regió Policial del Camp de Tarragona i amb el Cap de l’Administració 

Regional. Hem començat la reunió amb temes pendents de la reunió de gener: 

 

-Dutxes vestidors a l’ABP Tarragona, s’està fent gestions de manteniment per a anar 

solucionant els problemes tècnics. 

-Porter OAC Mallafré, són conscients que s’ha de reparar però s’ha retardat. 

-Ventilació als locutoris OAC Vendrell, s’està treballant en trobar la solució, sembla ser 

que és un defecte d’obra i no és fàcil, insistim en que la problemàtica s’agreujarà amb 

l’arribada de l’estiu. Farem un seguiment de la problemàtica. 

-S’està fent gestions per les segones taquilles per  l’ARRO, ja les tenen, però han de 

buscar un espai adient. 

-Incidències amb les impressores, sembla ser que s’ha millorat la gestió de reparació i 

manteniment. 

 

Us oferim un resum dels temes més importants aportats per USPAC en la reunió: 

 

-Estat d’entrega de les armilles: S’han entregat 1086 armilles, o sigui un 76%. 

En quant a la queixa de que manca armilla talla “M” al punt de concentració de Falset, 

ens confirmen que és així per un error, i han reclamat aquesta armilla. 

Tothom que no tingui armilla recomanem faci N.I i ho comuniqui al sindicat, sobretot 

si no es pot posar les dels punts de concentració per talla o mal estat. 

A l’ARRO s’han lliurat 42 armilles interiors. 

 

-Reposició de fundes d’arma i manilles: Ens informen que la DGP prioritza 

aquesta reposició i que totes les fundes d’arma (cartutxeres) sol·licitades es validen 

automàticament. Qualsevol incidència al respecte recordem fer N.I i comunicar-ho als 

delegats/es del sindicat. 

 

-Manca efectius: S’espera aquest mes de maig, l’arribada de nous agents a USC 

Tarragona, i també a Salou i Cambrils. A falta de concretar el Pla d’Estiu (aquest punt 

l’explicarem bé, per motius de seguretat, en brífings i visites sindicals, o si us 

interessa molt podeu contactar amb el vostre delegat/a).  

 

-Seguretat Mallafré: USPAC ja va adreçar un escrit a la DGP informant al 

respecte, i estem a l’espera de resposta, des de Regió no ens poden dir res més. 
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-Concessió Vacances a Valls: Criteri que s’aplica a Valls és el de prioritzar el 

comandament a l’hora d’assignar les vacances. S’han mantingut diverses reunions 

amb els caps i en la mateixa reunió regional ens diuen que la instrucció diu que s’ha 

de garantir el comandament, que és un punt que preveu la instrucció i per tant ho 

permet (però enlloc diu que un comanament amb menys punts passi per davant d’un 

agent), així que, adreçarem comunicat a la DGP perquè no estem gens d’acord en 

aquest punt, i volem una resposta per escrit, us mantindrem informats. 

  

-Insults a les xarxes socials:  Després de la tragèdia de Sant Feliu de Llobregat, 

un individu de Torredembarra va fer insults contra el CME, hem preguntat si es farà 

res al respecte d’ofici, en cas contrari, USPAC iniciarà accions legals contra aquest 

individu. Ens diuen que fem arribar les captures de pantalla i iniciaran accions, i així 

ho farem. El Sots-Cap regional està molt d’acord en que això no es pot permetre. 

 

-Seguretat edifici 112 i armes llargues: Aquest punt l’explicarem a les visites 

sindicals per raons obvies de seguretat. 

 

-Arc de seguretat edifici ABP Tarragona: Preguntem criteri que s’utilitza per a 

prioritzar la seguretat d’uns o altres, i no tenen resposta. L’arc de seguretat el van 

reclamar per a la jornada de portes obertes d’Egara, i ja ha estat retornat. 

 

-Efectius audiència de Tarragona: Aquest punt el parlarem amb els 

companys/es destinats allí per motius de seguretat. 

 

-Malestar amb les places assignades al pàrquing interior: Preguntem el 

criteri a l’hora d’assignar les places, ens diuen que hi ha “X” places assignades a cada 

unitat o àrea de l’edifici, a Administració li pertoquen tres i el criteri és igual en totes 

les comissaries d’arreu del territori. 

 

-Gotera Falset: Porta mesos igual, es van passar fotos al cap administració, és una 

qüestió  segons ens diu prioritària i s’està fent gestions perquè es solucioni en breu, la 

previsió és que estigui arreglat abans de l’estiu. Estarem pendents que ho facin. 

 

-Mascaretes químiques a Trànsit Montblanc: Vam fer la queixa al Cap 

d’Administració, i la resposta va ser que Montblanc te set mascaretes amb filtres 

químics de dotació, i que les comissaries afectades pel pla SEQCAT tenen les que van 

instal·lades als vehicles policials, i Montblanc no ho està (a l’igual que Vendrell). Els 

recordem que són habituals els controls de trànsit d’aquestes comissaries a territori 

de Tarragona, faran gestions per a mirar de proporcionar-les i redistribuir-ne. 

 

-Q3 a Sala Regional: Insistim en que aquesta sala és la única de tot el territori en 

la qual l’horari Q3 és obligatori, sol·licitem que sigui voluntari. Ens diuen que el Q3 és 

legal i es mantindrà, insistim en que només volem que sigui voluntari com a la resta 

de les sales del territori, i ens responen que a la resta del territori són més efectius i 

és una qüestió operativa. Enviarem comunicat a la DGP, ja que estem en desacord. 
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-Hores extres: Hi ha un pressupost limitat pel POE A., ens diuen que en cas que 

s’incrementin les hores extres amb el Pla d’Estiu, poden mirar d’ampliar-ho a USC. 

 

-Manca d’espai als discs durs:  la resposta de regió és que no hi ha cap previsió, 

és un tema de servidors. Farem un comunicat adreçat a DGP, peticionant més espai. 

 

-Sol·licitud d’aliments aptes per a celíacs a les màquines de “Vending”: 
S’han fet gestions amb la empresa responsable de les màquines, els quals es van 

comprometre al febrer a renovar maquinària, i a oferir productes més saludables, i 

també per a celíacs. Farem un comunicat adreçat a DGP, peticionant que es faci arreu. 

 

-Manca de mitjans AIC: Ens diuen que es gestiona tot des de la CGIC, no estem 

d’acord, i farem un escrit adreçat a la DGP, peticionant quelcom. 

 

-Supressions de les reduccions de jornada a Vendrell: Ens diuen que no els 

ha arribat cap queixa en aquest sentit i que en principi els canvis són de mutu acord, 

a petició de suport i per motius operatius. Ens diuen que si a algú se li ha pogut 

causar algun greuge, que s’adrecin a suport i intentaran solucionar-ho. Qualsevol 

incident no dubteu en contactar amb els vostres delegats. 

 

-Restriccions a internet per les UI: No és un tema que afecti només a la Regió, 

i ens insten a elevar-ho on toqui. Farem escrit adreçat a la DGP, peticionant quelcom. 

 

-Mala gestió i planificació per la Volta Ciclista del 26/03/2016: patrulles 

unipersonals van realitzar el tall de la volta durant tot el temps que va durar el 

dispositiu, ens diuen que aquest fet es produeix a totes les curses, recordem Nivell 

Alerta 4, i ens diuen que la instrucció que regula el POEA “recomana” binomi però NO 

OBLIGA. Recordem que d’altres serveis es cobren a les empreses que ho organitzen i 

creiem que així hauria de ser en el cas de les curses també. Farem escrit adreçat a la 

DGP, peticionant quelcom, i sobretot deixant clar que la nostra seguretat està per 

damunt de tot. 

 

-Cas de sarna a Salou: Fem arribar la queixa, detinguts amb sarna a Salou i 

possible no aplicació del protocol, o en tot cas, retard en les gestions. 

Ens diuen que es va fer el tractament a garjoles i vehicles policials, tant bon punt es 

va saber del cas de sarna i es va avisar als “possibles agents afectats”. Parlarem 

d’aquest cas directament amb els afectats. Recordeu que existeix un protocol en el 

cas de les malalties infeccioses davant qualsevol dubte/queixa contacteu amb el 

sindicat. http://www.uspac.cat/noticia/protocol-actuaci%C3%B3-en-cas-de-contagi-

malalties-infeccioses  

Sabem que és difícil tenir controlats aquests casos per un tema de protecció de dades, 

però insistim que s’ha de treballar per a millorar el protocol. 

 

Catalunya, 01 de maig de 2016  


